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Usnesení ze zasedání Školské rady při ZŠ Staňkov 
 
Datum a čas: 15.1.2019, 17:30 
Místo:  zasedací místnost MěÚ Staňkov 
Zapsal:  Zdeněk Strousek 
 

 
Přítomni: 
 
Členové jmenovaní zřizovatelem školy: 
Mgr. Bc. Alexandr Horák, Jiří Bek, Zdeněk Strousek 
 
Členové zvolení zákonnými zástupci nezletilých žáků: 
Bc. Kamila Coufalová, Jaroslava Kaufnerová, PharmDr. Marcela Pinkrová 
 
Členové zvolení pedagogickými pracovníky školy: 
Mgr. Ivana Brožovská, Mgr. Věnceslava Schenková, Mgr. Zdeněk Valečka 
 
Vedení školy a hosté: 
Mgr. Jitka Suchá - ředitelka školy 
Mgr. Hana Janská - zástupkyně ředitelky školy 
Mgr. Jana Rendlová - zastupující učitelka matematiky v 9. A. 
 

 
Program: 

1. aktuální situace ve výuce matematiky v souvislosti s výukovou metodou podle prof. Hejného 
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Školská rada 

1. Schvaluje 

- program jednání. 
 

2. Žádá 

- vedení školy o písemné zpracování adekvátního vyjádření k podnětům, které podali rodiče žáků k 
výukové metodě matematiky podle prof. Hejného, jakož i k celkovému konceptu výuky matematiky 
na škole, a to do 15. 2. 2019. Toto vyjádření bude projednáno na dalším zasedání školské rady. 
 

3. Stanovuje 

- termín příštího zasedání na 19. 2. 2019 v 17:30 hod. 
 
 
Odůvodnění rozhodnutí 

Školská rada projednávala veškeré podněty (4) a situaci jako takovou po celou dobu svého 
tříhodinového zasedání, z větší části za účasti vedení školy. 

Mimo jiné byly diskutovány výsledky úvodního testu z matematiky pro deváté třídy, jako přípravy k 
přijímacím zkouškám, a to včetně porovnání s okolními školami. Též byla diskutována 
zprostředkovaná, tedy neoficiální vyjádření některých učitelů středních škol a učilišť na tuto 
výukovou metodu. 

Hlavním tématem pak byla diskuse nad otázkou, zda umožnit rodičům výběr výukové metody 
(případně v jakých ročnících) a to hlavně v kontextu organizačních, pedagogických a finančních 
dopadů na chod školy. 

Školská rada si je sice vědoma faktu, že není legislativně kompetentní zasahovat v této věci do 
rozhodnutí vedení školy, nicméně ráda by k ní zaujala oficiální stanovisko, přestože v ní není názorově 
jednotná. Z tohoto důvodu a též z důvodu vyhodnocení závažnosti situace, odložila rada své vyjádření 
minimálně do dalšího zasedání, za účelem získání dalších informací k tomuto tématu a to jak 
v individuální rovině, tak v rovině vyjádření vedení školy. 
  
 
 
 
 
…………………………………………………………………………………. 

Zdeněk Strousek 
předseda 
 


